

315. 臺灣銀行貸出金(政府貸上金、普通貸付金)及貸付金年末殘

Table with columns for year (年次), government loan (政府貸上金), and general loan (普通貸付金). It includes sub-columns for total loan (總貸付高), year-end balance (年末殘高), and specific loan types like current deposits (當座預金貸越) and exchange loans (割引手形).

316. 臺灣銀行諸手形(割引手形、荷爲換手形、送金手形、代金取立手形) (\*ハ弗) 自明治三十二年至同四十五年大正元年

Table showing various exchange and payment forms (手形) such as exchange bills (割引手形), bill of exchange (荷爲換手形), remittance (送金手形), and cash collection (代金取立手形) from 1899 to 1916.

317. 臺灣銀行預ケ金、有價證券在(公債證書)及金銀在 自明治三十二年至同四十五年大正元年

Table detailing deposits (預ケ金), public debt certificates (公債證書), and gold/silver holdings (金銀在) from 1899 to 1916.

高抵當別、割引手形及荷爲換手形 自明治三十二年至同四十五年大正元年

Table showing high-secured loans (高抵當別), exchange bills (割引手形), and bills of exchange (荷爲換手形) from 1899 to 1916, categorized by assets like real estate (不動產) and credit (信用).

318. 朝鮮銀行內地支店入金、出金、純益金 自明治四十四年至同四十五年大正元年

Table showing deposits (入金), withdrawals (出金), and net profit (純益金) of the Korean Bank's domestic branches from 1911 to 1916.

319. 朝鮮銀行內地支店預金(定期預金、當座預金、其他預金) 自明治四十四年至同四十五年大正元年

Table showing deposits (預金) including term deposits (定期預金), current deposits (當座預金), and other deposits (其他預金) from 1911 to 1916.

320. 朝鮮銀行內地支店貸付金(當座貸越)割引手形及荷爲換手形 自明治四十四年至同四十五年大正元年

Table showing loans (貸付金) including current loans (當座貸越), exchange bills (割引手形), and bills of exchange (荷爲換手形) from 1911 to 1916.

321. 朝鮮銀行內地支店諸手形(割引手形、荷爲換手形、送金手形、代金取立手形) 自明治四十四年至同四十五年大正元年

Table showing various exchange and payment forms (手形) of the Korean Bank's domestic branches from 1911 to 1916.

322. 朝鮮銀行內地支店預ケ金、金銀在 自明治四十四年至同四十五年大正元年

Table showing deposits (預ケ金) and gold/silver holdings (金銀在) of the Korean Bank's domestic branches from 1911 to 1916.